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VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 

 

Datum:  2 november 2011 

Plaats:  oude raadzaal 

Tijd:  13.00 – 15.03 uur 

 

Aanwezig: de heer J. Spakman (voorzitter, PvdA), de dames L.R. van Gijlswijk (SP), M. Wilschut 

(Partij voor de Dieren), de heren B. Baldew (PvdA), R.O. Martens (PvdA), W. Moes (PvdA), D. Jager 

(VVD), J.M. van Keulen (VVD), M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), W.B. Leemhuis (GroenLinks), 

R.P. Prummel (Stadspartij), H.J.M. Akkermans (D66), J. Seton (CDA), E.B. Koopmans 

(ChristenUnie), J.B. Houwing (Student en Stad) 

Namens de griffie: de heer W.T. Meijer (commissiegriffier) 

Namens het college: mevrouw C.T. Dekker (GroenLinks), de heren P. Rehwinkel (burgemeester) tot 

B4 en T. Schroor (D66) tot B4 

Insprekers: de heren De Beij (namens Koninklijke Harddraverij- en Renvereniging Groningen), 

Kamps (op persoonlijke titel) en Van Gelder (namens Van Gelder Evenementen Catering) 

Verslag: de heer J. Bosma (Notuleerservice Nederland) 

 

 

A. ALGEMEEN DEEL 

 

A.1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: 

 Opent de vergadering om 13.00 uur en heet iedereen hartelijk welkom. 

 Wijst op de rondgelegde brief met toezeggingen van de burgemeester en op de rondgelegde 

bijlage bij de brief rentebeleid, ook digitaal nagezonden. 

Wethouder Schroor: 

 Maakte op een persconferentie de vorming van het GMT bekend. Het AMT met de algemeen 

directeuren is opgeheven. De heren Teesink, Van der Wal en Diepeveen zijn benoemd. Er 

staan nog twee vacatures open. 

Burgemeester Rehwinkel: 

 Complimenteert wethouder Schroor en de gemeentesecretaris met hun voorhoederol in de 

vorming van het GMT. Het college maakt zijn programma waar. 

 

A.2. Vaststelling agenda 

De commissie besluit B1, B2 en B3 uit te stellen vanwege de toevoeging van agendapunt B7, het 

raadsvoorstel aanvullende bezuinigingen. 

De agenda wordt conform deze wijzigingen vastgesteld. 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst moties en toezeggingen 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

 Vraagt om bespreking van de terugblik op de internationale samenwerking 2010 en het 

jaarplan 2011 met een vooruitblik op de stedenband met Xi'an. 

Burgemeester Rehwinkel: 

 Levert het jaarprogramma internationale samenwerking zo spoedig mogelijk aan. 

 Komt terug op drie aanbevelingen uit het jaarverslag Ombudsman 2010. Kwaliteit van 

dossiervorming wordt met indicatoren gemonitord. Een nieuw onderzoek naar e-mailverkeer 

leverde een betere totaalscore op van 12% naar 69% en een betere algemene beoordeling van 

5,8 naar 6,3. Verbeteracties bespreekt het college binnenkort met de Ombudsman. Tot slot is 

een nieuw contract straatverlichting afgesloten met herstel van lampen en kabelstoringen 

binnen respectievelijk één en twee weken. Bewoners krijgen bericht. Er is extra geld 

voorgesteld voor vervanging van verouderde kabels. 
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 Meldt dat in 2010 landelijk 26 meldingen binnenkwamen van genitale verminking. De 

stijging komt mede door betere analyse. Het college houdt aandacht voor het onderwerp. Het 

advies- en meldpunt kindermishandeling is de spil in het opvangen van signalen. 

 

A.4. Conformstukken 

A.4.a. Brandbeveiligingsverordening (raadsvoorstel 7 oktober 2011) 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 30 november 2011. 

 

A.4.b. 3
e
 Voortgangsrapportage Bezuinigingen 2011-2014 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 

 Leest dat snelle winst er niet in zit voor de efficiencykorting op het budget maatschappelijke 

ontwikkelingen. Wil voor akkoord te gaan eerst kennisnemen van de te maken fundamentele 

heroverweging. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

 Ziet nog steeds onduidelijkheden over de haalbaarheid van voorstellen. 

 Is tegen het betalen van de projectleider en secretaris uit de reservepost frictiekosten. 

Wethouder Dekker: 

 Reageert dat het merendeel van de bezuinigingen in 2011 is gerealiseerd. Onzekerheid blijft, 

daarom ook deze kwartaalrapportage. Het bedrag blijft kaderstellend. De begroting is extra 

behoedzaam. Het weerstandsvermogen bevat structureel 3 miljoen euro voor het wellicht niet 

realiseren van bezuinigingen. De accountant is akkoord met de afschrijvingstermijnen. 

 Antwoordt dat financiering van de projectleider uit de formatie van de Bestuursdienst een 

extra frictie op zou leveren. 

Het raadsvoorstel wordt als conformstuk geagendeerd voor de raad van 30 november 2011. 

 

A.5. Rondvraag 

Dhr. Kamps (inspreker op persoonlijke titel): 

 Sprak vorig jaar ook al in over het disfunctioneren van de politie. 

 Is sindsdien wederom twee keer ten onrechte opgepakt en vastgezet. 

 Is boos over afgewezen aangiften van valse aangiften, niet in behandeling genomen klachten 

en de onbekende status van twaalf ingediende aangiften. 

 Stelt dat de korpsbeheerder op basis van foutieve informatie besloot een overleg over de 

kwestie met de korpschef af te gelasten. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Is benieuwd naar de rol van de raad in deze kwestie. Die gaat toch over de inhoud van het 

veiligheidsbeleid en niet over de functie van de korpsbeheerder? Algemeen is het 

uitgangspunt wel dat klachten en aangiften in behandeling genomen zouden moeten worden. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

 Is benieuwd hoe wethouder Dekker reageert op het krantenbericht met het standpunt van PS 

over de eventuele overname van Enexis-aandelen. 

Dhr. Seton (CDA): 

 Is door het krantenbericht nog minder gerust over de Enexis-aandelen. Is er een plan B? 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

 Sluit zich aan bij de vragen van Student en Stad en het CDA. 

 Vindt het buitengewoon onverantwoord de Enexis-aandelen in te zetten om de begroting te 

laten sluiten en komt hierop terug. 

 Ziet een serieus voorstel tegemoet om zoals toegezegd vervolg te geven aan de inspraak op 

6 juli 2011 over de kwestie Kuil in Engelbert. Een vermeend toegezegde weg komt er niet; 

wel verkeersdrempels die de ondernemers hinderen. 

Burgemeester Rehwinkel: 

 Is bereid de door de inspreker aangekaarte kwestie over aangiften en klachten in de driehoek 

te bezien. 

 Zal aangiften die de stad betreffen nagaan. 



Verslag vergadering raadscommissie Financiën en Veiligheid 2 november 2011                                3 

De voorzitter: 

 Zal de toezegging een vervolg te geven aan de inspraak uit Engelbert aankaarten in het 

presidium. De kwestie valt onder de commissie Beheer en Verkeer. 

Wethouder Dekker: 

 Heeft na overleg met ondernemers het profiel van de verkeersdrempels in Engelbert verlaagd. 

 Maakt zich geen zorgen over de toezegging van GS over overname van de Enexis-aandelen. 

 Gaat er niet van uit dat PS de toezegging teniet zal doen, maar zal in dat geval 23 miljoen 

euro moeten vinden om het weerstandsvermogen alsnog voldoende op peil te brengen. 

 

B. INHOUDELIJK DEEL 

B.4. Tarievennota 2012 (raadsvoorstel 7 oktober 2011) 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Stelt voor de tariefsverhoging leges coffeeshops stapsgewijs te verhogen conform de 

afgesproken handelwijze. 

 Ziet graag differentiatie van de categorie evenementen met tweehonderd tot tweeduizend 

deelnemers. Voor een wijkkermis of schoolsponsorloop is 200 euro veel geld. Uitbreiding van 

de meldplicht naar honderdvijftig of tweehonderd deelnemers en onderscheid maken met 

commerciële evenementen kan ook helpen. 

 Vindt het weinig dienstverlenend mensen die bijvoorbeeld door ouderdom niet in staat zijn 

hun legitimatiebewijs op te komen halen, 15 euro in rekening te brengen. Is het voor de groep 

gedetineerden mogelijk kosten te dekken uit het project nazorg ex-gedetineerden? Voor hen is 

een legitimatiebewijs essentieel om huisvesting en een uitkering te kunnen regelen. 

Dhr. Seton (CDA): 

 Complimenteert het college met de tijdige aanlevering. Hopelijk blijkt dit structureel. 

 Informeert naar het risico van niet afgeronde taxaties. Is dit eenmalig? 

 Vindt dat de tariefsverhoging coffeeshops geleidelijker had gekund. Is eerder niet gekeken 

naar kostendekkendheid? 

 Vraagt of het woonschepencomité over de tariefswijziging alleen is geïnformeerd of dat er 

ook echt met het comité gesproken is. 

 Wil weten of dekking van de begraafrechtenmotie uit een extra maatregel op beheer en 

onderhoud een automatisme is. Of was een andere afweging ook mogelijk? 

Dhr. Akkermans (D66): 

 Sluit zich aan bij het compliment van het CDA en de vragen over coffeeshops en 

evenementen. 

 Ontvangt graag nadere toelichting op de berekening van de compensatie van 2,2% wat betreft 

de nominale verhoging. 

 Is benieuwd hoe zo veel mogelijk burgers bereikt kunnen worden via mailservice of social 

media. Postcodegestuurde informatie zou goed kunnen werken. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 

 Spreekt vaak ouderen die aangewezen zijn op de Gezinsbode. De computer is nog geen 

volledige vervanging. Bovendien helpen de gemeentelijke advertenties de Gezinsbode in 

stand te houden. Dat is belangrijk voor de lokale democratie. 

 Heeft veel aarzeling bij verhoging van de ozb-tarieven, met name van niet-woningen. 

 Is akkoord met de nominale stijging. 

 Vraagt waarom het Wob-toezicht niet kostendekkend zou zijn. 

 Is tegen verhoging van de hondenbelasting en eerder voor afschaffing. 

 Vindt kostenbesparing op groenonderhoud Selwerderhof niet nodig. 

 Kiest eerder voor verlaging dan voor verhoging van het marktgeld in deze slechte tijden. 

 Stelt dat overleg over bezuinigingen weinig zin heeft. Daar zijn betrokkenen altijd tegen. 

 Pleit voor het duidelijker formuleren van de leges rij- en ID-bewijzen langs te brengen. Is 

tegen zulke hoge leges voor thuisbezoeken. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

 Sluit zich aan bij vragen over coffeeshops en middelgrote evenementen. 
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 Is bezorgd over het feit dat hoge leges op straatmuziek zullen leiden tot spelen zonder 

vergunning. 

 Vindt dat logiesbelasting een doelbelasting zou moeten zijn, maar gaat akkoord met het 

eenmalig inzetten van middelen voor de tarieftaakstelling. 

 Ziet de schijn ontstaan dat hondenbelasting als doelbelasting wordt geheven. 

 Ziet graag verdere differentiatie van de afvalstoffenheffing, op voorwaarde dat de 

kwijtscheldingsregeling voor alle burgers wordt toegepast. 

Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

 Dankt het college voor de tijdige aanlevering. 

 Dacht dat leges voor straatmuzikanten vorig jaar al met 38 euro verhoogd waren. Gaat deze 

verhoging gepaard met scherpere controles op vergunningen? 

 Vraagt waarom pas eind 2012 gekeken wordt naar mogelijke kostenverlaging bij 

evenementenleges. Waarop is de forse 200 euro voor middelgrote evenementen gebaseerd? 

 Concludeert dat de 103.000 euro besparing op groenonderhoud Selwerderhof zonder de motie 

niet gevonden en dus op de burger verhaald zou zijn geweest. 

 Vraagt waarom coffeeshopleges niet stapsgewijs, maar in een keer vertienvoudigd worden. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Vindt het goed dat het woonschepencomité is ingelicht over de verhoging. Het comité weet de 

weg naar inspraak goed te vinden. 

 Vraagt waarop de aanname is gebaseerd dat internetpublicatie 20% van advertenties in de 

Gezinsbode bedraagt. 

 Betreurt dat de hondenbelasting de hoogste van het noorden is. Bij aanschaf denken eigenaren 

niet aan belasting en het risico bestaat dat ze daarom op verzorging van het dier bezuinigen. 

 Vindt de afvalstoffenheffing beter gericht op gezinssamenstelling. Toch betaalt een klein 

gezin evenveel als een groot gezin. Betalen kleinere gezinnen mee voor de grotere? 

 Komt terug op het initiatiefvoorstel over plastic tasjes in verband met besteding van de 

egalisatiereserve aan voorlichting over duurzaam omgaan met vervuiling. 

Dhr. Leemhuis (GroenLinks): 

 Is tevreden over de ontwikkeling van woonlasten, verruiming van kwijtschelding voor 

ondernemers en de afgelaste verhoging van rioolrechten. 

 Wil graag iets meer toelichting op de verwachte ontwikkeling van de reserve 

afvalstoffenheffing met een overzicht van uitgaven en inkomsten de komende jaren. 

 Vraagt waarom gekozen is het voorstel van Fonds Ondernemend Groningen over te nemen 

om de ozb voor niet-woningen te verhogen van 2% naar 4%. 

 Geeft in overweging leges voor een verkoopvergunning relatief meer te verhogen dan leges 

voor een verbouwvergunning van woonboten. Verbouw betekent verbetering. Bovendien gaat 

het bij verkoop toch al om een hoog uit te geven bedrag. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

 Accepteert niet dat het normaal wordt de lasten te verhogen, reëel dan wel nominaal. Blijft 

hameren op een jaarlijkse serieuze afweging lasten te verhogen of verder te bezuinigen. 

 Ziet graag een andere oplossing voor de leges voor middelgrote evenementen, die belangrijk 

zijn voor de levendigheid in de stad. 

 Verifieert of de meevallers logiesbelasting ten goede komen aan Marketing Groningen. 

 Is bezorgd over de verhoging van leges voor coffeeshops. Welke berekeningen zitten 

erachter, bijvoorbeeld wat betreft uurtarief? 

Dhr. Baldew (PvdA): 

 Complimenteert het college met de tijdige aanlevering en het uitblijven van rekenfouten. 

 Constateert tevreden dat rijksbezuinigingen op belangrijke onderdelen worden opgevangen, 

terwijl de lokale reële lasten niet stijgen. Nominale stijging is in overeenstemming met het 

uitgangspunt van kostendekkendheid. 

 Steunt het om alle positieve resultaten afvalstoffenheffing in de reserve onder te brengen om 

de woonlasten verder te verlagen en ook na 2014 het kwijtscheldingsbeleid te continueren. 

Dit beleid is sociaal en voorkomt schoksgewijze ontwikkeling van tarieven. 
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 Vindt het goed tarieven gefaseerd kostendekkend te maken. 

 Sluit zich aan bij de vraag van het CDA over mogelijk alternatieve dekking van 

begraafrechten. 

 Begrijpt niet waarom de verhoging van leges voor coffeeshops met 900% nu pas is voorzien. 

Kan het ook in etappes? Is de communicatie wel goed geweest? 

Wethouder Dekker: 

 Is niet voor herhaling van de discussie over kostendekkendheid van tarieven. Dit blijft de 

leidraad met slechts uitzonderingen wanneer gevolgen voor kwetsbare groepen of onheuse 

concurrentie onaanvaardbaar zijn. 

 Acht het niet realistisch de ozb minder te verhogen dan nominaal. Het slaat een gat in de 

begrotingen en dat kan lastig met meer efficiencymaatregelen worden opgevangen. De helft 

van de 45 miljoen euro bezuinigingen bestaat al uit efficiencywinst. 

 Stuurt binnenkort een collegebrief met antwoorden op vragen uit de begrotingscommissies. 

Ook de opbouw van de nominale compensatie komt daarbij aan de orde. 

 Voert moties over afvalstoffenheffing uit door meer relatie tussen productie en heffing te 

leggen en door de resterende reserve in te zetten voor tariefsegalisatie. Verdere verlaging nu 

zou in 2015 namelijk tot een ongewenste schoksgewijze stijging van 12 euro leiden. 

 Is bereid de egalisatiereserve nader te onderbouwen, maar wat voegt het politiek toe? 

 Zegt toe met een positieve grondhouding de voorstellen van de SP te bekijken wat betreft 

middelgrote evenementen (meer differentiatie aantal deelnemers, verruiming meldplicht, 

onderscheid commercieel en publiek). Komt hierop schriftelijk terug voor de begroting. 

 Stelt dat een vergunning voor verbouw van een woonschip tijdrovender en dus duurder is dan 

een verkoopvergunning. Een andere verdeling is in strijd met het uitgangspunt van 

kostendekkendheid. 

 Antwoordt dat wethouder Visscher lang zocht naar alternatieve dekking van de afgelaste 

verhoging begraafrechten. Het lukte tot 165.000 euro. Daarom is dat nu een taakstelling op 

het meerjarenbeleid. 

 Nam vorig jaar bij uitzondering horeca niet mee in het uitgangspunt van kostendekkendheid. 

Startte dit voorjaar met fasering en komt terug op nadere verhoging van de drank- en 

horecavergunning. 

 Komt voor coffeeshops alsnog met een gefaseerde tariefsverhoging. 

 Constateert dat de hondenbelasting niet de hoogste van Nederland is. 

 Gaat de financiële consequenties onderzoeken om bij ouderen thuisbezoeken voor ID-kaarten 

te doen op kosten van de gemeente. Rijbewijzen kunnen mensen wel zelf ophalen. 

 Kijkt op langere termijn naar de mogelijkheden bezoeken voor ID-kaarten voor gedetineerden 

anders te financieren. 

 Realiseert zich dat niet iedereen toegang tot het internet heeft en probeert dit op te lossen wat 

betreft gemeentelijke communicatie. Vraagt het mailalert ambtelijk na. 

 Wijst op staand beleid een vast bedrag van de logiesbelasting aan Marketing Groningen uit te 

keren. Meeropbrengsten komen ten goede van de begroting. 

 Reageert dat de marktgelden minder verhoogd worden dan eigenlijk nodig. 30.000 euro van 

het tekort van 40.000 euro wordt gerealiseerd door efficiency. 

Het raadsvoorstel wordt als discussiestuk geagendeerd voor de raad van 9 november 2011. 

 

B.5. Rentebeleid en renterisico’s (collegebrief 7 oktober 2011) 

Gezien de tijd en de aanwezige insprekers bij B7 wordt de bespreking doorgeschoven naar de 

commissievergadering van 7 december 2011. 

 

B.6. Voortgangsrapportage 2011-II (collegebrief 13 oktober 2011) en Begrotingswijzigingen 

bij Voortgangsrapportage 2011-II (raadsvoorstel 14 oktober 2011) 

Gezien de tijd en de aanwezige insprekers bij B7 wordt het raadsvoorstel als conformstuk 

geagendeerd voor de raad van 9 november 2011. 
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B.7. Aanvullende bezuinigingen 2012-2014 (raadsvoorstel 20 oktober 2011) 

Dhr. De Beij (inspreker namens Koninklijke Harddraverij- en Renvereniging Groningen): 

 Vernam met verbazing via de media dat de drafsport wordt opgeheven. De gemeente heeft 

nooit overlegd met de vereniging. 

 Herinnert eraan dat de gemeente hechtte aan concerten op de Drafbaan en in 2000 de 

vereniging 25 koersdagen garandeerde. In 2008 kwam hier een stuk onderhoud bij met een 

gemiddelde vergoeding van 13.000 euro. Het is onduidelijk waar het te bezuinigen bedrag op 

de drafsport verder vandaan zou moeten komen. 

 Is benieuwd waarom drafsport niet meer zou kunnen op een evenemententerrein. De koersen 

worden in goed overleg ingepast en aangepast. De voorbereidingen op het nieuwe seizoen 

zijn al bezig. 

 Wijst erop dat de Sweepstakes trials en de trials twee landelijke topsportevenementen zijn. 

Daarnaast groeit het draagvlak met onder meer een businessclub. Afschaffen van de drafsport 

met zijn lange historie is niet zomaar terug te draaien. 

 Leest niets terug over het legaat van de heer Scholten de drafsport in stand te houden en 

lopende contracten. 

Dhr. Van Gelder (inspreker namens Van Gelder Evenementen Catering): 

 Kwam met de gemeente overeen de gebouwen te onderhouden, in ruil voor een vijfjarig niet 

op te zeggen contract horeca uit te baten op de drafbaan. 

 Investeerde de eerste vijf jaar tienduizenden euro’s in voorzieningen. 

 Constateert dat het oogsten uit zal blijven. Dat getuigt niet van goed bestuur en is niet 

conform de insteek van de overeenkomst met de gemeente, met wie overigens een goede 

verstandhouding bestond. 

Dhr. Seton (CDA): 

 Agendeerde het raadsvoorstel vanwege het verband met de begroting. 

 Ziet niet bij elk voorstel voor 2013 en 2014 de noodzaak nu al tot vaststelling over te gaan. 

 Wijst erop dat het aanvankelijk in de raad van december behandeld zou worden. Zoveel haast 

had het college dus niet. Behandeling in december kan onduidelijkheden nog wegnemen. 

 Is benieuwd naar de inschatting van het college over het legaat van Scholten en de afspraken 

met de horecaexploitant. 

 Wijst erop dat overige noordelijke provincies de drafsport al hebben wegbezuinigd. 

 Vindt de onderbouwing van de bezuiniging op de drafsport cijfermatig onduidelijk. 

 Hekelt dat betrokkenen via de krant achter de bezuinigingen op de drafsport moesten komen. 

 Vraagt zich af of deze bezuiniging wel verstandig is. 

Dhr. Akkermans (D66): 

 Sluit zich aan bij de bijdrage van het CDA, met name wat betreft communicatie. 

Dhr. Houwing (Student en Stad): 

 Is het nadrukkelijk oneens met het schrappen van het budget onvoorzien gezien het interen op 

reserves over de hele linie. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Vraagt zich af of de gemeente nog wel een aantrekkelijk werkgever is na uitkleding van het 

ISA-pakket. 

 Verifieert of inderdaad niet bezuinigd wordt op Goed Idee. 

Mw. Wilschut (Partij voor de Dieren): 

 Deed navraag naar Goed Idee en begreep dat er in de praktijk niets verandert. 

 Is principieel tegen drafsport vanuit het oogpunt van dierenwelzijn. Wel had de communicatie 

met de drafsportvereniging beter gemoeten. 

 Wil toezicht op de stelling dat de 0,5 fte-bezuiniging op duurzaamheid de projecten niet zal 

beïnvloeden. 

 Is benieuwd naar de uitwerking van de 700.000 euro energiebesparing op gemeentelijke 

gebouwen. 
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Dhr. Koopmans (ChristenUnie): 

 Sluit zich aan bij de zorgen over communicatie met de drafsportvereniging en de aanwezige 

horeca. 

 Zou een eventuele bezuiniging op Goed Idee spijtig vinden. 

Dhr. Van Keulen (VVD): 

 Is onaangenaam verrast over de bezuiniging op de drafsport en vooral over het niet 

communiceren hierover. Het riekt naar onfatsoenlijkheid. 

 Gaat niet akkoord met een pakket bezuinigingen waar de Drafbaan in zit. 

 Ziet afschaffing van het ISA-zorgpakket ten koste gaan van arbeidsvoorwaarden. Is er goed 

over gecommuniceerd met de OR? 

Dhr. Gijsbertsen (GroenLinks): 

 Sluit zich aan bij de vraag van de SP over het ISA-zorgpakket. 

 Vindt de bezuiniging op duurzaamheid opvallend in het licht van de gemaakte plannen. 

 Is niet principieel tegen bezuiniging op drafsport, maar het moet wel reëel en conform 

afspraken zijn. De vragen over communicatie zijn terecht. 

 Kan de bezuinigingen op het meerschap Paterswolde moeilijk plaatsen gezien de activiteiten. 

Wat zijn de inhoudelijke effecten? 

 Ziet vaststelling van het gehele pakket net als de 40 miljoen euro in 2010, waarbij de raad in 

de uitwerking op zaken terug kan komen. 

Dhr. Prummel (Stadspartij): 

 Pleit ervoor nu niet te besluiten tot een slecht onderbouwde bezuiniging op drafsport, maar 

breder te discussiëren over het gebruik van het Stadspark. 

 Acht het voorstel niet rijp voor besluitvorming. 

Dhr. Baldew (PvdA): 

 Steunt het besluit 2,5 in plaats van 10 miljoen euro aanvullend te bezuinigen. 

 Vindt het goed lokale lasten en sociale voorzieningen te ontzien. 

 Vraagt of de bezuinigingen per se dit jaar vastgesteld moeten worden. 

 Sluit zich aan bij zorgen over communicatie met de Drafbaan. Afspraken moeten nageleefd 

worden. 

Wethouder Dekker: 

 Pleit ervoor de bezuinigingen wel nu vast te stellen om de meerjarenbegroting sluitend te 

maken. Ook spreken sommige bezuinigingen voor zich, zoals energiebesparing. De 

uitwerking komt vervolgens in de functionele commissies aan de orde. 

 Antwoordt dat de bezuiniging op het meerschap met name een efficiencymaatregel is. 

 Spreekt op 7 november 2011 met het GHOR over het ISA-pakket. Ondanks de versoberde 

arbeidsvoorwaarden is Groningen nog steeds een aantrekkelijke werkgever. 

 Wil niet vooruitlopen op beantwoording van schriftelijke vragen over de Drafbaan. 

 Beaamt dat het niet netjes is bezuinigingen via de media te communiceren, al is er vorige 

week wel ambtelijk contact geweest. 

 Stelt voor het pakket nu wel vast te stellen. Bij de uitwerking is het mogelijk niet akkoord te 

gaan met bepaalde onderdelen. Het college zal dan met alternatieven moeten komen om de 

meerjarenbegroting alsnog sluitend te maken. 

Het raadsvoorstel wordt aangehouden en waarschijnlijk aangepast; komt terug in de commissie van 

december. 

 

C. HUISHOUDELIJK DEEL 

C.1. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname 

De voorzitter: 

 Meldt dat de brief over de veiligheidsregio ten onrechte aan de raad was geadresseerd en 

inmiddels in handen van het college is gesteld. 

 

C.2. Vaststelling verslag 5 oktober 2011 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging om 15.03 uur. 


